

Influenza

Australia (29 June 1998).¹ Influenza activity has been heaviest in the south of the country (Perth, Adelaide and Melbourne). Two hundred influenza isolates have been received for analysis of which 190 were influenza A and 10 influenza B.

New Zealand (29 June 1998).¹ The influenza-like illness consultation rate continued to increase until the third week of June. Four influenza A viruses, subtype (H1N1), were isolated. Influenza-like illness and laboratory-confirmed influenza has remained at lower levels compared to 1997.

¹ See No. 25, 1998, p. 191.

Grippe

Australie (29 juin 1998).¹ C'est dans le sud du pays (Perth, Adelaïde et Melbourne) que l'activité grippale a été la plus forte. Deux cents isolements de virus grippal ont été reçus pour analyse; il s'agissait pour 190 de virus grippal A et pour 10 de virus grippal B.

Nouvelle-Zélande (29 juin 1998).¹ Le taux de consultation pour syndrome grippal a continué à augmenter jusqu'à la troisième semaine de juin. Le sous-type A(H1N1) a été isolé 4 fois. Les syndromes grippaux et les cas de grippe confirmés en laboratoire sont restés moins nombreux qu'en 1997.

¹ Voir N° 25, 1998, p. 191.

Thailand (29 June 1998).¹ Sporadic influenza B followed by sporadic influenza A activity was reported during the first 6 months of the year.

South Africa (29 June 1998).¹ The National Institute of Virology, Johannesburg, reported 350 influenza A-positive specimens from April to June, of which 52 were influenza A(H3N2) and 2 influenza A(H1N1). More recent reports indicate some influenza B activity in Durban.

¹ See No. 25, 1998, p. 191.

Thaïlande (29 juin 1998).¹ On a signalé une activité grippale sporadique, successivement due au virus B puis au virus A, au cours des six premiers mois de l'année.

Afrique du Sud (29 juin 1998).¹ L'Institut national de Virologie de Johannesburg a signalé 350 échantillons positifs pour le virus grippal A d'avril à juin, dont 52 confirmés comme appartenant au sous-type A(H3N2) et 2 au sous-type A(H1N1). Des rapports plus récents indiquent une activité grippale due au virus B à Durban.

¹ Voir N° 25, 1998, p. 191.